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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 3. 1. 2022 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, 

Mgr. Mareček, prof. Medek, MgA. Petr, doc. Spilka, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, 

prof. Willi 

Host: MgA. Petr Michálek 

 

Informace rektora:   

➢ Rektor na úvod uvítat všechny členy kolegia v novém roce i svého nástupce MgA. Petra 

Michálka, který se poprvé – prozatím jako pozorovatel – účastní zasedání kolegia.  

➢ Všem popřát do začínajícího roku 2022 úspěšné projednávání NPO, OP JAK a další agendy, 

celkově úspěšné naplňování prvního Plánu realizace SZ 2021+ a co nejrychlejší ukončení 

rozpočtového provizoria, k tomu všemu dostatek psychických sil, tvůrčí energie a zdraví.  

➢ Kladně komentoval přechod předchozího mistra Roberta Plagy na post náměstka člena vlády 

ministra školství a prozatímní setrvání Pavla Dolečka jako náměstka pro řízení sekce vysokého 

školství.   

➢ Byl podepsán „Zápis z projednání Strategického záměru JAMU na období od roku 2021“, kterým 

se s MŠMT definitivně uzavírá schvalování tohoto pro další vývoj JAMU nejdůležitějšího 

strategického dokumentu. 

➢ Požádal kvestorku, aby okomentoval aktuální epidemická opatření. 

 

Informace kvestorky:  

➢ Informace ke covidu – nemění se nic na vnitřních opatřeních. Využití online porad, zavádění 

posilovací dávky do IS. Od 17.1. bude obnovena povinnost testování u zaměstnavatele – dosud 

není jasné, zda bude možné obnovit spolupráci se společností Podané ruce a testování provádět 

v prostoru DnO (v případě nutnosti 2x do týdne bude probíhat v pondělí a čtvrtek). Vláda slibuje 

hrazení zdravotními pojišťovnami (bude dořešeno). Homeoffice od 17.1. – apel zejména na 

pedagogy, kterým probíhá zkouškové období. 

➢ Rozpočtové provizorium – žádné informace z MŠMT zda bude přidělena 1/12 z celkového 

rozpočtu (21 miliard) nebo pouze normativní část A+K (17 miliard). Zatím není možné připravovat 

rozpočet, dokud nejsou známy všechny informace.  

➢ Navýšení provozních nákladů – budou se soutěžit v květnu nové energie, dojde k výraznému 

nárůstu. Mzdy od 1.1. 2022 jsou ovlivněny nárůstem minimální mzdy (16.200,- Kč) a z ní 

odvozené zaručené mzdy dosahující až do 7. mzdové třídy. Od pí. Humlíčkové obdržíte novou 

tabulku reagující na zákonnou minimální a zaručenou mzdu. Uvažovaný nárůst tarifu bude 

záviset na reálném rozpočtu a bude moci proběhnout nejdříve od 1.6. 2022. 

➢ Astorka – hotová projektová dokumentace ohledně zateplení – 55 mil. Kč (nárůst o 100%). Ing. 

Vinkler svolá přípravnou skupinu pro rekonstrukci Astorky, kde se rozhodne o postupu. 

➢ Dle evropská směrnice je nutné ustanovit výbor pro kybernetickou bezpečnost na JAMU. Ing. 

Kokeš se s tímto obrátí na jednotlivé součásti školy kvůli odpovědným osobám. 
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➢ Směrnice o ochraně osob, které signalizují porušují práva EU – všechny veřejné instituce musí 

mít tuto novou směrnici. Odpovědná osoba Ing. Sýkorová a Mgr. Prokeš.  

➢ Spisová služba – ukončen pracovního poměru Ing. Fráňové - nutná schůzka. 

 

HF:  

➢ Pracovní skupina NPO – rektorátní pracovní skupina – prof. Willi, Ing. Vondráčková, doc. 

Goliášová, Ing. Kopecká, Ing. Tabas. Fakultní pracovní skupina – prof. Jiraský, prof. Vlasáková, 

Ing. Polášková, Lukáš Ostrý, MgA. Peclová. 

➢ Digitální gramotnost – 16.12. proběhla schůzka pro pracovníky HF ohledně obsluhy IS atd. 

s Michalem Valou. Budou v tom nadále pokračovat.  

➢ Oslavy JAMU 75 let – odsouhlasen na 28.9. 2022 jeden velký slavnostní koncert ve spolupráci 

s DF. 

 

DF:  

➢ Premiéry budou až v únoru a březnu. Probíhá zápočtový a zkouškový týden. 

➢ Pracovní skupina NPO – MgA. Dědová, doc. Chládková, Ing. Valentová, MgA. Abou, děkan 

Francán. 

 

Informace pror. Medka:  

➢ Hodnotící komise FPSRVČ – schválené oba projekty za každou fakultu.  

➢ NPO – rektorátní tým – kvestorka, prof. Medek, Ing. Körmendyová + Michal Vala, Ing. Šlégl, Libor 

Spáčil, Mgr. Stadlerová  

➢ 28.12. proběhla širší porada k NPO organizovaná MŠMT. 

➢ OPJAK – finální odsouhlasení v Bruselu. 

➢ CRP 2021 – formuláře pro zúčtování. 

➢ 100. let narození básníka Jana Skácela – vzniká koordinační skupina. Zapojení JAMU, očekávají 

se návrhy z fakult. 

 

Informace pror. Mackové:  

➢ Probíhají Kulaté stoly k CRP v Plzni a Praze online formou.  

 

Informace pror. Spilky:  

➢ 16. 12. proběhla schůzka k analýze webu JAMU – prezentace kromě pozitivních ohlasů na web 

poukázala na řadu obsahových i strukturálních problémů. Analýza byla rozeslána všem 

zúčastněným členům, na příští schůzce 27. 1. budou navrženy konkrétní kroky k obsahovým i 

strukturálním změnám. 

➢ Schůzka k 75. výročí – byla představena marketingová strategie studentky HF Gabriely 

Vojtíčkové včetně loga JAMU k 75. výročí – strategie byla odsouhlasena oběma fakultami. Byly 

diskutovány plánované události k 75. a určen zevrubný finanční rámec podpory těchto akcí: za 

HF koncert na Petrově 28. 9. 2022 – Dvořákovo Te Deum + Janáčkova Glagolská mše, za DF 75 

představení, popř. dalších akcí, které proběhnou pod hlavičkou výročí. V úvaze je propojení 

aktivit obou fakult u příležitosti koncertu na Petrově 28. 9. Během první poloviny ledna proběhne 

na toto téma jednání mezi zástupci fakult, následně bude určen další termín ke schůzce pracovní 

skupiny. 
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➢ Redakční rada Občasníku – rezignace MgA. Vodičkové. Členové RR se shodli, že další vydávání 

Občasníku dává smysl za předpokladu zlepšení některých technických nedostatků (kvalita 

fotografií v tištěné formě, včasné dodávání příspěvků apod.). 

➢ ČD Kožená + Rattle - odeslány pozvánky, zajištěn stream a další technické požadavky, 6. 1. 

v 10:30 proběhne předávačka ve DnO a 17. 1. ve 14:00 technická generálka. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Uzávěrka projektů FRVČ – 10 projektů – po 5 za každý okruh, požadovaná částka včetně 

pokračujících projektů je na obdobné úrovni jako loni. Pozitivní je setrvalý zájem řešitelů i zřejmě 

již ustálená požadovaná celková částka. 

➢ Institucionální podpora – s proděkany pro výzkum budou dojednána pravidla oceňování výsledků 

v Modulu 1 Metodiky 17+, čímž bude dokončeno nastavení transparentních pravidel dělení IP. 

➢ Přijde dopis od náměstka Dolečka – VŠ budou vyzvány k stanoven podílů na celku jednotlivých 

oborů jejich výzkumných činností. Pro Jamu by to neměl být zásadní problém, neboť jsme 

fakticky jednooborová škola. Pozitivní je, že pracovní skupina RVŠ je schopna iniciovat inovace 

Metodiky 17+.  

 

Astorka – MgA. Vodička:  

➢ Informace o rekonstrukci Astorky podala kvestorka. 

➢ Covidová situace – pár zaměstnanců prodělala během Vánoc. 

➢ KR se dohodlo, že při nástupu na koleje se všichni studenti nechají testovat. 

 

DnO– Mgr. Petr:  

➢ Rozběhl se provoz obou fakult, ve čtvrtek proběhne porada nad ČD. 

 

Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Osloven David Dittrich ohledně vyjádření budoucích ČD Magdaleny Kožené a Sira Simona 

Rattleho. 

➢ Redakční rada Občasníku – dotázal se děkana DF, může-li s ním projednat nástupce za MgA. 

Vodičkovou, která na členství v Radě rezignovala (bude dořešeno interním jednáním). 

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 17. 1. 2022 v 10:30 hod. on-line formou v programu MS Teams.   

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


